



XGQ-F系列 全自动洗脱机

XGQ-F series Automatic washing machine

广 州 伊 狮 洗 涤 机 械 有 限 公 司

公司简介 COMPANY PROFILE

本公司专业生产电脑变频全自动洗脱机，工业洗衣机，脱水机，烘干机，烫平机，床单折叠机，人像机，去渍机，多功能万用夹烫机，烫台等几十种洗衣房设备本公司所有设备自主完成生产、测试、销售、售后等系列服务过程。

Our company specializes in the production of computer frequency automatic wasper-extractor, industrial washing machine, dehydrator, dryer, ironing machine, sheet folding machine, portrait machine, degreasing machine, multi-function universal press machine, ironing table and dozens of laundry equipment, all the equipment of the company independently complete the production, testing, sales, after-sales service process.

产品介绍 PRODUCT DESCRIPTION

XGQ-F系列 全自动洗脱机

介绍：采用进口主轴密封元件，有效抗高温和强酸碱工况。全悬浮避震结构，是真正意义上的无地基机型

Imported main shaft sealing components are used to effectively resist high temperature and strong acid and alkali conditions. The fully suspended shock absorber structure is a truly groundless model

适用领域：宾馆、医院、部队、学校、水洗房等
Hotels, hospitals, troops, schools, washing rooms, etc.



功能：全自动工业洗衣机用于对各种棉织、毛纺、麻类、化纤、混纺等衣物布草的洗涤，通过织物与织物的摩擦，织物与滚筒壁的摩擦，从而达到清洁揉搓的目的。机器能完成洗涤和脱水的功能，任意选择洗涤周期，清洗次数、脱水时间等。

Fully automatic industrial washing machine is used for washing all kinds of cotton, wool, hemp, chemical fiber, blended and other clothing and linen. The machine can complete the functions of washing and dehydration, and arbitrarily select the washing cycle, the number of washings, and the dehydration time.

产品参数

PRODUCT PARAMETERS

型号 (MODEL)	XGQ-15	XGQ-20	XGQ-25	XGQ-50	XGQ-100	XGQ-120
洗涤额定容量 (KG) RATED CAPACITY	15	20	25	50	100	120
滚筒尺寸 (MM) DRUM SIZE	700X400	800X500	900X500	970X650	1200X850	1300X850
洗衣转速 (RPM/MIN) WASG SPEED	40	40	40	38	38	38
脱水速度 (RPM/MIN) DEWATERING SPEED	750	750	750	750	750	750
自来水压力 (MPA) TAP WATER PRESSURE	0.2-0.4	0.2-0.4	0.2-0.4	0.2-0.4	0.2-0.4	0.2-0.4
蒸汽压力 (MPA) STEAM PRESSURE	0.4-0.6	0.4-0.6	0.4-0.6	0.4-0.6	0.4-0.6	0.4-0.6
功率 (KW) POWER (KW)	1.5	2.2	3	5.5	11	11
压缩空气工作压力 COMPRESSED AIR PRESSURE	无需	无需	无需	0.4-0.6	0.4-0.6	0.4-0.6
冷、热水管通径 COLD、HOT WATER PIPE THROUGH	6分	1寸	1寸半	1寸半	1寸半	1寸半
蒸汽管通径 STEAM PIPE SIZE	6分	1寸	1寸半	1寸半	1寸半	1寸半
排水管通径 DRAIN PIPE DIAMETER	2寸	2寸	Φ140	Φ102	Φ160	Φ160
外形尺寸 (MM) SIZE	1050X1130 X1570	1150X1130 X1170	1280X1210 X1600	1550X1550 X1910	2020X1760 X2010	2020X1860 X2070
重量 (KG) WEIGHT	400	850	950	2200	3200	3400



技术特点 Technical features

- 1、设备采用变频驱动，速度调节平滑，灵活，噪音低；设备采用了后排水结构，解决了洗衣房的洁净问题。
- 2、采用大屏幕电脑版控制器，控制系统功能强，灵活专业，内存 40 多套程序，同时设有手动操作系统，在电脑控制器发生故障无法工作时，可切换至应急操作系统，手动操作，完成洗涤工作。
- 3、内胆采用高强度优质不锈钢材料焊接而成，单面冲孔，双面抛光，减少了织物的磨损。
- 4、设备采用力学下悬浮弹簧防震结构，噪音低，洗涤高脱过度平稳，无需打地基。
- 5、浮动式的氟橡胶防水密封，完全隔绝水和化料酸碱的渗透并保护轴承，提高使用寿命。
- 6、采用轴座一体结构，高质量轴承，经久耐用。
- 7、具有电加热，热水加热，蒸汽加热三种热水洗涤功能。
- 8、安全门锁联动装置，确保安全。
- 9、可冲洗的五仓皂液注入系统，双排水选项配置，节省耗能，保护环境，添加洗涤原料简单方便。
- 10、采用了体外自动加油装置，符合人体工力学，降低了设备维护的劳动强度，可延缓使用寿命。

1. The equipment adopts frequency conversion drive, the speed adjustment is smooth, flexible, and the noise is low; the equipment adopts the rear drainage structure, which solves the cleaning problem of the laundry room.
2. Using a large-screen computer version of the controller, the control system has strong functions, flexible and professional, more than 40 sets of programs in memory, and a manual operating system. When the computer controller fails and cannot work, it can switch to the emergency operating system and operate manually, to complete the washing work.
3. The inner tank is welded with high-strength and high-quality stainless steel material, punched on one side and polished on both sides, which reduces the wear of the fabric.
4. The equipment adopts the suspension spring shock-proof structure under mechanics, which has low noise, and the washing height is excessively stable, and there is no need to lay the foundation.
5. The floating fluororubber waterproof seal completely isolates the penetration of water and chemical acid and alkali, protects the bearing, and improves the service life.
6. The shaft seat integrated structure, high-quality bearings, durable.
7. with electric heating, hot water heating, steam heating three kinds of hot water washing functions.
8. Safety door lock linkage device to ensure safety.
9. Washable five-silo soap liquid injection system, dual-drain option configuration, saves energy consumption, protects the environment, and it is simple and convenient to add washing raw materials.
10. The external automatic refueling device is adopted, which conforms to ergonomics, reduces the labor intensity of equipment maintenance and prolongs the service life.

产品细节 PRODUCT DETAILS

全不锈钢机身 ALL STAINLESS STEEL BODY



全机304不锈钢打造，不生锈，更耐用。机身面板全机床压制，呈现奢华机身！

The whole machine is made of 304 stainless steel, which does not rust and is more durable. The fuselage panel is fully machined, Show a luxurious figure!

电脑智能控制 COMPUTER INTELLIGENT CONTROL



全自动一键完成洗衣，自动和手动两种操作，内置多种标准洗衣程序，用户也可以根据实际洗涤要求编辑个性化程序，真正做到随机应变。

Fully automatic one-button laundry, automatic and manual operations, built-in multiple standard laundry programs, users can also edit personalized programs according to actual washing requirements, truly adapting to the situation.

高性能变频驱动系统 HIGH-PERFORMANCE VARIABLE FREQUENCY DRIVE SYSTEM



采用高性能变频驱动系统，保障低转速与高转速稳定性，无级变速，平稳加速，节能省电。

Adopt high-performance variable frequency drive system to ensure the stability of low speed and high speed, stepless speed change, smooth acceleration, energy saving and power saving.

高强度大轴座 HIGH STRENGTH LARGE AXLE SEAT



优异耐磨轴承，主轴承高精度同心，大大减少横向震动力矩，经久耐用。

Excellent wear-resistant bearing, the main bearing is high-precision concentric, greatly reduces the lateral vibration moment, and is durable.

不锈钢门 STAINLESS STEEL DOOR



人机工程学设计，单面冲孔双面抛光不锈钢内胆，方便装卸织物，减少织物的磨损。

Ergonomic design, single-sided punched double-sided polished stainless steel liner, easy to load and unload fabrics, reduce fabric wear.

加热系统 HEATING SYSTEM



加热系统有热水和蒸汽两种可选，大大提高衣物的洁净率。

The heating system has two options of hot water and steam, which greatly improves the cleaning rate of clothes.

安装指南

INSTALLATION GUIDE

安装说明

1. 安装时必须使用空气开关
2. 机器地脚垫上胶垫
3. 将方便机器运输时安装在机器侧面的支撑架拆除后方可使用
4. 机器与机器之间, 机器与墙体之间要留能容纳一人的空间, 方便进行日常工作和维护保养

INSTALLATION NOTES

1. Air switch must be used during installation
2. Pad the machine with rubber pads
3. Remove the support frame installed on the side of the machine for convenient transportation before use
4. Between the machines and between the machine and the wall, there should be room for one person to facilitate daily work and maintenance.

保养须知

1. 洗涤前, 应检查洗涤衣物中是否存有刀片、发夹或硬币等杂物, 若有, 应全部取出。
2. 定期检查三角皮带是否出现松动现象, 定期调节电机板, 使三角皮带紧固。
3. 定期检查螺丝是否出现松动现象, 定期拧紧螺丝。
4. 需要定期在加油泵加注相应润滑油, 以防止轴承磨损。黄油采用优质黄油, 每个月加一次, 根据使用频率, 按实际情况进行润滑。
5. 保持设备摆放内空间干燥, 要勤于擦拭大型洗衣机上的水份以免洗衣机生锈。

MAINTENANCE INSTRUCTIONS

1. Before washing, check whether there are blades, hairpins, COINS and other sundries in the washing clothes. If there are, remove them all.
2. Regularly check whether the triangle belt becomes loose and adjust the motor board regularly to make the triangle belt tighten.
3. Regularly check whether the screws become loose and tighten them regularly.
4. It is necessary to fill corresponding lubricating oil in the oil pump regularly to prevent bearing wear. Butter with high quality butter, add once a month, according to the frequency of use, according to the actual situation for lubrication.
5. Keep the internal space of equipment dry, and wipe the water on the large washing machine to avoid rust.